

頂尖釣具，高竿不撞竿！

The One and Only Top Fishing Rod



■ Oyster 大師打造的終極 Epic 系列釣竿，以繪畫與刀工熟練技巧的 Bulino 風格雕刻跳躍的魚，價值 9,050 美金。

世界知名釣竿師傅 William “Bill” Oyster 將工程知識融入精緻的藝術創作，推出處處是細節的高超釣竿。Oyster 大師堪稱世上唯一會親手雕刻釣竿的專業竹製飛蠅釣竿 (bamboo fly rod) 工匠，每件作品耗費 40 ~ 100 不等工時，就連前美國總統卡特也是忠實粉絲。

每年，大師會親自挑出一支喜愛的作品，由 Bespoke Global 作為年度精選。Exclusive Select 飛蠅竿 (US\$3,540) 是 Oyster 大師特別製作並獻給 Bespoke Global，青銅、黃銅、鋁等材質，烤漆色澤飽滿的竿身、手工刻製捲線器座 (reel seat) 等特色，其他細部更可客製化做調整，絕對不會撞竿！

Signature 系列 (US\$1,840) 與 Signature with blued hardware 系列 (US\$2,390) 皆為三件一組的手工釣竿，採西洋杉木、白銅 (nickel silver)、黃銅、鋁等材質製作，烤漆色澤較淺；後者在局部漆上不同色調的藍，散發海洋的韻味，特殊藤仗握柄更增添釣魚時的舒適觸感。

Master 系列 (US\$4,600) 恰如其名，彰顯大師級的實力，屬 Signature 系列的進階版，從捲線器到金屬箍完全手雕，除白銅、黃銅等材質外，均勻色澤的烤漆竿身更包裹絲線，手裡握著 Master 系列，釣魚技巧彷彿也跟著提昇！

William “Bill” Oyster 以戰勝大師為理念，突破既有的 Master 系列終極境界的 Epic 系列，捲線器座上頭以須具備繪畫與刀工熟練技巧的 Bulino 風格，雕刻魚釣場景，揭示自我突破的堅毅，價值 US\$9,050，印證了熱愛魚釣該有的那股孤獨與高尚。🎣

World-renowned fishing rod master William “Bill” Oyster integrates engineering knowledge into exquisite art works, and introduced superb fishing rod. Master Oyster can be called the only professional bamboo fly rod maker in the world who personally hand engraves his own rods. Each rod requires 40 to 100 hours to make, even the former U.S. President Carter is also his big fan.

Every year, Oyster personally picks out a favorite rod for Bespoke Global as an annual selection. The Exclusive Select fly rod (US\$3,540) is master Oyster's special production and dedicated to Bespoke Global, the bronze, brass and aluminum materials, also the full color paint rod body, hand engraved reel seat and other characteristics, all the details can be customized, totally one and only!

The Signature Series (US\$1840) and

Signature with Blued Hardware Series (US\$2,390) are both three-piece handmade fishing rods, made with cedar, nickel silver, brass and aluminum, the powder coated color is lighter; the latter painted with various shades of blue in different sections distribute sea flavor, special rattan grip feels comfortable when fishing.

Master Series (US\$4600) as the name implies, highlighting master's skill, is an advanced version of the Signature Series, completely hand carved from the reel seat to ferrules, except brass, alloy of copper and nickel, evenly powder coated color body with silk thread wraps, the angler's skill seems improved with the Master Series fishing rod in hand!

William “Bill” Oyster overcomes traditional concept, breaking through the ultimate realm of the existing Master Series to launch Epic Series, which must have skilled techniques of painting and engraving with Bulino style on the reel seat, from the carved fishing scene reveals his personal determination. The item costs US\$9050, it conveys the angler's loneliness and noble passion for fishing. 🎣

Text by 羅丹 Rodin · Photo from Bespoke Global